

ခေါ်ဆိုမှုတွင် သင့်အသံကို ထည့်ပါ။



အင်္ဂလိကန်သဟာယ၏ အဖွဲ့ငယ်များအတွက် ကျမ်းစာလေ့လာခြင်း။ ပံ့ပိုးကူညီသူများအတွက် မှတ်ချက်

ကြိုဆိုပါ၏

ဤကျမ်းစာလေ့လာမှုဆိုင်ရာ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများကို Lambeth Conference နှင့် Lambeth နှိုးဆော်မှု အဆင့် ၃ ၏တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ပြင်ဆင်ထားပါသည်။ ကျမ်းစာလေ့လာမှုတစ်ခုစီသည် Lambeth နှိုးဆော်မှုတစ်ခု၏ အဓိကခေါင်းစဉ်အတိုင်း လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်သည်။ နောက်ထပ်အချက်အလက်များပိုမိုရရှိလိုပါက Lambeth Conference ဝက်ဘ်ဆိုဒ်တွင် ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

'နှိုးဆော်မှုနှင့် တုံ့ပြန်မှု' — ကျမ်းစာလေ့လာမှုပုံစံ

Lambeth နှိုးဆော်မှုတစ်ခုစီကို အင်္ဂလိကန်သဟာယအတွက် ဆက်ကပ်ထားပါသည် - ဖိတ်ခေါ်သောတုံ့ပြန်မှု။ သမ္မာကျမ်းစာလေ့လာမှုသည် အဆင့်သုံးဆင့်အပေါ် အခြေခံ၍ 'နှိုးဆော်မှုနှင့် တုံ့ပြန်မှု' ၏ ပုံစံအပေါ် အခြေခံထားသည်။

၁ - နှိုးဆော်သံကို ကြားပါ

Lambeth နှိုးဆော်မှုသည် မည်သည်ကို စူးစမ်းလေ့လာ၍ မည်သည်ကို ဆိုလိုသနည်း။ ယုံကြည်သူများရပ်ဝန်းမှ အသိပေးသံများ (မိတ်ဆက်ဗီဒီယိုကို ကြည့်ရှုခြင်း သို့မဟုတ် မိတ်ဆက်မှတ်စုများ ဖတ်ခြင်းမှတစ်ဆင့်) အကူအညီရယူပါ။

၂ - သမ္မာကျမ်းစာကို နာခံလိုက်လျှောက်ပါ

ဤနှိုးဆော်မှု၏ အဓိကအကြောင်းအရာကို ဖော်ပြသည့် အဓိကစာပိုဒ်များထံသွားပြီး ၎င်းတို့က သင့်ကိုယ်ပိုင်တုံ့ပြန်မှုကို မည်သို့လမ်းညွှန်နိုင်သည်ကို နားထောင်ပါ။

၃ - တုံ့ပြန်မှုပြုလုပ်ပါ

အတူတကွဆင်ခြင်သုံးသပ်ပြီး နှိုးဆော်မှုအား သင်၏တုံ့ပြန်မှုပြုခြင်းကို မည်ကဲ့သို့ လက်တွေ့ကျင့်သုံးမည်ကို ဆုံးဖြတ်ပါ။

သင့်အစီအစဉ်အတွက် ပြင်ဆင်ခြင်း-

၁။ အစီအစဉ်မတိုင်မီ လူတိုင်းဖတ်ရန် သတ်မှတ်ထားသော Lambeth နှိုးဆော်မှု မိတ္တူကို အစီအစဉ်မစခင် မျှဝေပါ။ ၎င်းကို Lambeth Conference ဝက်ဘ်ဆိုဒ်တွင် ဒေါင်းလုဒ် လုပ်နိုင်ပါသည်။

၂။ အဖွဲ့နှင့်တွေ့ဆုံသည့်အခါ ပါဝင်သူများသည် မိသားစုသဖွယ်ခံစားနိုင်ပြီး အချင်းချင်း ပွင့်လင်းမှုနှင့် နှိမ့်ချ၍ နားထောင်နိုင်စေရန် ကြိုဆိုရေးဝန်းကျင်တစ်ခု ဖန်တီးပါ။

၃။ အခြားသူများ၏ ထိုးထွင်းသိမြင်မှုကို စိတ်နှလုံးနှင့် ဉာဏ်ဖွင့်ရန် ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ကို ဖိတ်ခေါ်၍ အဖွင့်ဆုတောင်းဖြင့် ဦးဆောင်ပါ။

၄။ တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းဆိုင်ရာ Lambeth နှိုးဆော်မှုကို မိတ်ဆက်ပေး၍ ကနဦး အတွေးအမြင်နှင့် မေးခွန်းများကို မျှဝေရန် အဖွဲ့ဝင်များကို ဖိတ်ကြားပါ။

၅။ မိတ်ဆက်ဗီဒီယိုကို ကြိုတင်ကြည့်ရှုပြီး ကျမ်းစာလေ့လာမှုတွင် မိတ်ဆက်မှတ်စုများနှင့်အတူ ၎င်းဗီဒီယိုကို ပြသပါ။

၆။ ကျမ်းစာပိုဒ်များကို တောင်းဆိုပြုလုပ် ကြည့်ရှုခြင်းစွာ ဖတ်ပါ။

၇။ ပရင့်ထုတ်ထားသော ဆွေးနွေးမှုမေးခွန်းများကို ဆွေးနွေးမှုအားကောင်းစေရန် အသုံးပြုနိုင်သည်။ သို့မဟုတ် အခြားမေးခွန်းများကို ထုတ်နိုင်ပါသည်။ အဖြေ အမှားအမှန် ဟူ၍ မရှိပါ။

၈။ ပါဝင်သူတစ်ဦးစီအား ၎င်းတို့သင်ယူမှုများနှင့် ၎င်းတို့၏ ရှိခဲ့သောအမြင်များ (သို့မဟုတ်) ထိုအမြင်များ ပြောင်းလဲပုံကို မျှဝေရန် ဖိတ်ခေါ်ပါ။

၉။ ပါဝင်သူတစ်ဦးစီအား ၎င်းတို့သင်ယူမှုများအတွက် လက်တွေ့ကျကျ တုံ့ပြန်မှုပြုလုပ်ရန်၊ လာမည့်အပတ်တွင် လက်တွေ့လုပ်ဆောင်ရန် အားပေးပါ။

၁၀။ ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် အဆုံးသတ်ပါ။

လုံခြုံပြီး တိုက်တွန်းအားပေးမှုရှိသော နေရာကို ဖန်တီးပါ

လူတိုင်းပါဝင်နိုင်သော အခွင့်အလမ်းရှိစေရန်အတွက် လေ့လာမှုအဖွဲ့ဝင်များကို အဖွဲ့ဝင်ခြောက်ဦးမှ ဆယ်ဦးခန့်အထိ ထားရှိရန် အကြံပြုထားသည်။

ဆွေးနွေးပွဲနှင့် အပြန်အလှန် သင်ယူမှုများအတွက် စိတ်ချရသော နေရာတစ်ခု ဖန်တီးသောအခါတွင် ပံ့ပိုးကူညီသူများသည် အုပ်စုအတွင်းရှိ ပါဝင်ခြင်းနမစ်များကို သတိပြုသင့်သည် (ဥပမာ လူမျိုး၊ လိင်အမျိုးအစား၊ အဆင့်အတန်း၊ အသက်အရွယ်၊ ပညာရေးအဆင့်၊ စသည်) ပါဝင်သူများသည် ခေါင်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကွဲပြားသော သင်ယူမှုပုံစံများ သို့မဟုတ် အသိပညာအဆင့်များ ရှိနိုင်ပါသည်။ အချို့သူများက အခြားသော ထုံးတမ်းယဉ်ကျေးမှုများမှ အမြင်များကို ကြားသိရန် အခွင့်အလမ်းအများအပြား ရနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။

ပံ့ပိုးကူညီသူများသည် အားပေးမှု၊ လမ်းညွှန်မှုနှင့် စိတ်ရှည်မှုတို့ ရှိသင့်သည်။ ပါဝင်သူတစ်ဦးစီသည် ၎င်း၏ ကိုယ်ပိုင်နည်းလမ်းနှင့် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် သင်ယူကြောင်း သိမှတ်၍ တစ်ဦးချင်းသင်ယူမှုအတွက် လွတ်လပ်ခွင့် ပေးထားပါ။

လုံခြုံသောနေရာ ဖန်တီးခြင်းအပြင် ၎င်းသည် ပါဝင်သူများ၏ အတွေ့အကြုံကို လွှမ်းမိုးနိုင်သောကြောင့် ဒေသန္တရ အခြေအနေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကို အာရုံစိုက်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ အခြားသူများနှင့် စကားစမြည်ပြောခြင်းသည် အခြားသူ၏ အခြေအနေကို အသစ်တစ်ဖန်ကြည့်ရှုရန် ထင်ဟပ်မှုတစ်ခု ဖြစ်စေပါမည်။ ပံ့ပိုးကူညီသူများသည် ဆွေးနွေးမှုမေးခွန်းများကို ဒေသန္တရ အခြေအနေများနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင်ပြုလုပ်နိုင်ပြီး အခြားမေးခွန်းများကိုလည်း ထည့်သွင်းနိုင်သည်။

သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် သင့်အား ထိုးထွင်းသိမြင်မှုနှင့် နားလည်မှု အသစ်များ ညွှန်ပြရန် မျှော်လင့်ပါ။

သင့်အကြောင်းကို မျှဝေပါ - ဘုန်းတော်ကြီး Jo ထံမှ သတင်းစကား

ခရီးစဉ်၏အဆင့်တစ်ခုစီတွင်၊ သင့်အခြေအနေ၌ Lambeth နှိုးဆော်မှုသည် သင့်အတွက် မည်သို့မည်ပုံဖြစ်သည်ကို မျှဝေရန် သင့်ကိုဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ ဆုတောင်းခြင်း၊ ဓာတ်ပုံတစ်ပုံ၊ သက်သေခံချက်အတို သို့မဟုတ် ဇာတ်လမ်း၊ သင့်ပရောဂျက်တစ်ခုအကြောင်း အချက်အလက်များမျှဝေရန် သင်ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝဘ်ဆိုဒ်မှတစ်ဆင့် ၎င်းတို့ကို မျှဝေပါ။
<https://www.lambethconference.org/phase-3/share-your-story/>
သို့မဟုတ် ဆိုရှယ်မီဒီယာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဆက်သွယ်ပါ။
Facebook: /LambethConference
Instagram: /LambethConference
Twitter: @LambethConf
သို့မဟုတ် Bishop Jo Bailey Wells ဆီသို့ အီးမေးလ် ပေးပို့ပါ
ShareYourStory@lambethconference.org

